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Z A P I S N I K 
 
17. redne seje Občinskega sveta (v nadaljevanju OS) Občine Gorje, ki je bila v sredo, 15. decembra 2021, 

ob 17.00 uri preko ZOOMa. 
 
Prisotni: Janez Poklukar (SDS), Urban Jan, Jakopič Pavel, Primož Pretnar, Edvard Torkar, Janez 

Kolenc, Ivan Ratek, Zdenka Repe, Danijela Mandeljc, Dominik Piber, Anja Bunderla, 
župan Peter Torkar 
 

Opravičili: / 
Poročevalci: Gregor Jarkovič, Matevž Remškar, Štefan Korošec, Metka Bobič, Leopold Zonik, 

Polona Čeh, Mitja Štajduhar 
 

Novinarji: Romana Erjavec – RTV Slovenija, Marjana Ahačič – Gorenjski Glas 
Nadzorni odbor 
občine Gorje: 

Metka Bobič 

Občinska uprava  
občine Gorje: 

Primož Tomše Zorč – direktor občinske uprave, Nuša Jesenšek – tajnica OS, Monika 
Breznik, Martina Hribar Brus, Barbara Whitfield, Drago Bregant 

 
Seja se je pričela ob 17.00 uri, vodil jo je župan Peter Torkar.  
 
Seja je bila za potrebe izdelave zapisnika posneta na diktafon. 
 
Pred ugotavljanjem sklepčnosti je župan pojasnil, da je seja na podlagi 4. odstavka 35. člena Zakona o lokalni 
samoupravi sklicana preko avdio video konference.  
 
V nadaljevanju je podal poročilo o prisotnosti desetih svetnikov in glede na to ugotovil in potrdil sklepčnost. 
Svetnik Poklukar se je zaradi tehničnih težav seje udeležil nekaj minut kasneje. 
 
Gradivo za sejo je bilo objavljeno na spletni strani Občine Gorje in posredovano k vsem točkam dnevnega 
reda.  
 
Za 17. redno sejo se je sestal: 

 Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe 

 Statutarno pravna komisija in 

 Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ 
 
V skladu z 29. členom Poslovnika je za 17. redno sejo Občinskega sveta občine Gorje predlagal naslednji 
dnevni red:  

1. Potrditev zapisnika 16. redne seje Občinskega sveta Občine Gorje, z dne 20. 10. 2021 

2. Odlok o proračunu Občine Gorje za leto 2022, predlog – druga obravnava 

3. 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Medobčinskega inšpektorata in redarstva 
občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica, predlog – skrajšan postopek 

4. Odlok o pokopališki in pogrebni dejavnosti v Občini Gorje, predlog – prva obravnava 



 

5. 
Odlok o razglasitvi cerkve Sv. Jurija v Zgornjih Gorjah za spomenik lokalnega pomena, predlog – 
prva obravnava 

6. 
Odlok o razglasitvi cerkve Sv. Nikolaja v Mevkužu za spomenik lokalnega pomena, predlog – prva 
obravnava 

7. 
Odlok o razglasitvi cerkve Sv. Ožbolta v Spodnjih Gorjah za spomenik lokalnega pomena, predlog – 
prva obravnava 

8. Program oskrbe s pitno vodo za obdobje 2022-2025 

9. Poročilo o opravljenem nadzoru Proračuna občine Gorje za leto 2021 

10. Predstavitev projekta dozidave stavbe ZD Bled 

11. Predstavitev prošnje Pošte Slovenije za vzpostavitev pogodbene pošte 

12. Informacije župana 

13. Pobude, predlogi in vprašanja 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Dnevni red je bil sprejet.  
 
Na prošnjo poročevalca, ki poroča pri točki 4. in 8., je župan svetnikom predlagal, da se točka 4. prestavi na 
točko 7. Predlog je dal na glasovanje.  
GLASOVANJE: 

ZA 10 
PROTI 0 

Dnevni red je bil sprejet.  
 
TOČKA 1: POTRDITEV ZAPISNIKA 16. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE Z DNE 20. 10. 2021 
 
Pripombe na zapisnik je podala svetnica Bunderla. Občani si niti po zapisnikih ne morejo pogledati, kaj 
svetniki razpravljajo na seji. Tega zapisnika ne more potrditi.  
Župan je pojasnil, da se bodo pripombe na zapisnik upoštevale v skladu s Poslovnikom. 
 
Ker ni bilo drugih pripomb na zapisnik, je župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme zapisnik 16. redne seje Občinskega sveta Občine Gorje, z dne 20. 10. 
2021.  

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 1 

Zapisnik je bil sprejet.  
 
TOČKA 2: ODLOK O PRORAČUNU OBČINE GORJE ZA LETO 2022, PREDLOG – DRUGA OBRAVNAVA 
 
Župan je uvodoma povedal, da je bil proračuna za leto 2022 v času od 21. oktobra do vključno 19. novembra 
2021, v skladu z 79. členom Poslovnika občinskega sveta Občine Gorje, v 30-dnevni javni razpravi. Predlog 
so v tem času obravnavala vsa delovna telesa občinskega sveta, Odlok pa je bil objavljen na spletni strani 
občine. 
Na podlagi pripomb in predlogov je v skladu s 1. odstavkom 82. člena Poslovnika občinskega sveta 
pripravljen dopolnjen predlog proračuna za leto 2022, v katerem je pojasnjeno katere pripombe iz javne 
razprave oz. pripombe in predloge delovnih teles občinskega sveta in posameznikov so upoštevane, in 
katere ne, in zakaj ne. Pisne obrazložitve zavrnjenih pripomb in predlogov so sestavni del predloga 
proračuna. Odgovori so v gradivu posredovani ob vsakem predlogu, v skladu s 1. odstavkom 81. člena 
Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorje pa je pripravljen dopolnjen predlog proračuna za leto 2022. 
Dodatno obrazložitev je podala Monika Breznik, višja svetovalka za javne finance, gospodarske in družbene 
dejavnosti.  
 



 

V drugem branju v skladu s poslovnikom razprava ni predvidena, zato je župan dal na glasovanje predloge 
sklepov: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme Odlok o proračunu Občine Gorje za leto 2022. 
2. Občinski svet Občine Gorje sprejme Letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Gorje za leto 
2022. 
3. Občinski svet Občine Gorje sprejme Letni stanovanjski program Občine Gorje za leto 2022. 
4. Občinski svet Občine Gorje sprejme Letni izvedbeni načrt financiranja kulture v Občini Gorje v letu 
2022. 
5. Občinski svet Občine Gorje sprejme Letni program športa Občine Gorje za leto 2022. 
6. Občinski svet Občine Gorje sprejme Letni načrt porabe turistične takse v občini Gorje v letu 2022. 
7. Občinski svet Občine Gorje sprejme Izvedbeni program vzdrževanja občinskih cest in drugih 
prometnih površin v občini Gorje za leto 2022. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Sklepi so bili sprejeti. 
 
TOČKA 3: ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI MEDOBČINSKEGA 
INŠPEKTORATA IN REDARSTVA OBČIN JESENICE, GORJE, KRANJSKA GORA IN ŽIROVNICA, predlog – 
skrajšan postopek  
 
Uvodno obrazložitev je podal Gregor Jarkovič, vodja MIRa. 
 
Spremembe in dopolnitve Odloka je obravnavala Statutarni pravna komisija. Predsednik Poklukar je podal 
kratko poročilo. 
V razpravi sta sodelovala svetnik Kolenc in svetnica Bunderla.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica.  

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 4: ODLOK O RAZGLASITVI CERKVE SV. JURIJA V ZGORNJIH GORJAH ZA SPOMENIK LOKALNEGA 
POMENA, predlog – prva obravnava 
 
Obrazložitev je podal Matevž Remškar iz Zavoda za varstvo kulturne dediščine Kranj.   
 
Odlok sta obravnavala statutarno pravna komisija in Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih 
dejavnosti ter javnih financ. Predsednika Poklukar in Ratek sta podala kratki poročili in občinskemu svetu 
predlagala, da sprejme predlog sklepa.   
V razpravi so sodelovali svetnik Kolenc in svetnici Bunderla in Mandeljc.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme predlog Odloka o razglasitvi cerkve sv. Jurija v  Zgornjih Gorjah za 
spomenik lokalnega pomena. 

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 



 

TOČKA 5: ODLOK O RAZGLASITVI CERKVE SV. NIKOLAJA V MEVKUŽU ZA SPOMENIK LOKALNEGA POMENA, 
predlog – prva obravnava 
 
Uvodno obrazložitev je podal Matevž Remškar iz Zavoda za varstvo kulturne dediščine Kranj.   
 
Tudi ta Odlok sta obravnavala statutarno pravna komisija in Odbor za negospodarstvo in javne službe 
družbenih dejavnosti ter javnih financ. Predsednika sta podala kratki poročili in občinskemu svetu 
predlagala, da sprejme predlog sklepa.   
V razpravi so sodelovali svetniki Kolenc, Jakopič, Poklukar in svetnica Mandeljc.  
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa:  

Občinski svet Občine Gorje sprejme predlog Odloka o razglasitvi cerkve sv. Nikolaja v Mevkužu za 
spomenik lokalnega pomena. 

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 6: ODLOK O RAZGLASITVI CERKVE SV. OŽBOLTA V SPODNJIH GORJAH ZA SPOMENIK LOKALNEGA 
POMENA, predlog – prva obravnava  
 
Uvodno obrazložitev je podal Matevž Remškar iz Zavoda za varstvo kulturne dediščine Kranj.   
 
Tudi ta Odlok sta obravnavala Statutarno pravna komisija in Odbor za negospodarstvo in javne službe 
družbenih dejavnosti ter javnih financ. Predsednika sta podala kratki poročili in občinskemu svetu 
predlagala, da sprejme predlog sklepa.   
V razpravi so sodelovali svetnica Mandeljc in svetnik Poklukar.  
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa:  

Občinski svet Občine Gorje sprejme predlog Odloka o razglasitvi cerkve sv. Ožbolta v  Spodnjih Gorjah za 
spomenik lokalnega pomena. 

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 7: ODLOK O POKOPALIŠKI IN POGREBNI DEJAVNOSTI V OBČINI GORJE, predlog – prva obravnava 
 
Župan je besedo predal Štefanu Korošcu, vodji programov pri JP Infrastruktura Bled.  
 
Odlok sta obravnavala Statutarno pravna komisija in Odbor za gospodarske dejavnosti, varstvo okolja in 
gospodarske javne službe. Predsednika Poklukar in Torkar sta podala kratki poročili in občinskemu svetu 
predlagala, da sprejme predlog sklepa.   
 
V razpravi so sodelovali svetnika Poklukar, Kolenc in svetnica Mandeljc.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme Odlok o pokopališki in pogrebni dejavnosti v Občini Gorje, predlog – 
prva obravnava, s pripombami iz razprave.   

GLASOVANJE: 
ZA 8 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 



 

TOČKA 8: PROGRAM OSKRBE S PITNO VODO ZA OBDOBJE 2022-2025 
 
Program oskrbe s pitno vodo je predstavil Štefan Korošec, vodja programov pri JP Infrastruktura Bled.  
 
Program je obravnaval Odbor za gospodarske dejavnosti, varstvo okolja in gospodarske javne službe. 
Predsednik Torkar je podal kratko obrazložitev. Občinskemu svetu je predlagal, da sprejme predlagani sklep. 
 
V razpravi je sodelovala svetnica Bunderla in svetnik Jakopič. 
 
Župan je svetnike seznanil, da se k točki priglasil tudi Aleš Zalar, predsednik vaškega odbora Krnica, Zatrnik 
in Radovna ter prosil za besedo. Na glasovanje je dal predlog Aleša Zalarja, predsednika vaškega odbora 
Krnica, Zatrnik in Radovna.   
GLASOVANJE: 

ZA 8 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
Besedo je dobil Aleš Zalar.  
 
V nadaljnji razpravi so sodelovali svetnice Mandeljc, Bunderla, Repe ter svetnika Jakopič in Ratek.  
 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme Program oskrbe s pitno vodo 2022 -2025. 

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 9: POROČILO O OPRAVLJENEM NADZORU PRORAČUNA OBČINE GORJE ZA LETO 2021 
 
Poročilo je podala Metka Bobič, predsednica Nadzornega odbora Občine Gorje.  
 
Ker ni bilo razprave je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s Poročilom o opravljenem nadzoru proračuna Občine Gorje za 
leto 2021. 

GLASOVANJE: 
ZA 8 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 10: PREDSTAVITEV PROJEKTA DOZIDAVE STAVBE ZD BLED 
 
Projekt dozidave stavbe Zdravstvenega doma Bled je predstavila Polona Čeh, projektantka.  
Dodatno pojasnilo je podal tudi Leopold Zonik, direktor Zdravstvenega doma Bled.  
V razpravi sta sodelovala svetnik Kolenc in svetnica Mandeljc. 
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s predstavitvijo projekta dozidave stavbe Zdravstvenega doma 
Bled.  

GLASOVANJE: 
ZA  9 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 



 

TOČKA 11: PREDSTAVITEV PROŠNJE POŠTE SLOVENIJE ZA VZPOSTAVITEV POGODBENE POŠTE 
 
Prošnje za vzpostavitev pogodbene pošte je predstavil Mitja Štajduhar, direktor PE Ljubljana.  
 
V razpravi so sodelovali svetnica Bunderla, svetniki Kolenc, Ratek in Pretnar.  
 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje predloga sklepov: 

Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s predstavitvijo prošnje Pošte Slovenije za vzpostavitev 
pogodbene pošte.  

GLASOVANJE: 
ZA  10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Občinski svet Občine Gorje podaja pozitivno mnenje k vzpostavitvi pogodbene pošte Pošte Slovenije. 

GLASOVANJE: 
ZA  0 
PROTI 10 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 12: INFORMACIJE ŽUPANA 
 

 Seznanitev s sodbo Upravnega sodišča glede sprejemanja Odloka o koncesiji za graditev obstoječih 
žičniških naprav na smučišču Zatrnik 

 Vladni obisk na Gorenjskem 

 Napoved investicij v letu 2022 (gradnja mostu čez Radovno, …) 

 Ponovitev razpisa za izvajalca del aglomeracija Podhom. Najugodnejši ponudnik je bil VGP Kranj. 

 Vodovarstvena območja 
 
TOČKA 13: POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
16. REDNA SEJA 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Pavel Jakopič 
1. Kanalizacija Postojna. Tam je kar nekaj hiš, pa še asfalta ni.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. za ta del se že išče projektanta.  
 
Dodaten ustni odgovor župana 
Občina Gorje si prizadeva, da ko na nekem območju poteka investicija, da se zamenja kompletna 
infrastruktura, tako kot se je na Poljšici.  
 
Z odgovorom je zadovoljen. 
 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Urban Jan 
1. tehnično vprašanje; hiša stoji na svoji parceli, pol metra od ceste, streha pa sega meter v cestno telo? 
Ali je to mogoče? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. V starih vaških jedrih so bile hiše zgrajene prej kot cesta. Hodili pa so s konji. Problem je, ko se z 
adaptacijami posega v cestna telesa. Res je, da svetnik Pretnar na problem vasi Poljšica opozarja in da se 



 

odgovori občine ponavljajo. Do hitre rešitve se da hitro priti, vendar se na koncu vedno ugotovi, da noben 
traktor s prikolico ne sme več peljati po Poljšici. Reši se en problem, odpre se drug. Direktor je predlagal, 
da dokler se ne najde res take rešitve, ki bi bila za vse sprejemljiva, ostane taka prometna ureditev, kot je. 
Predvideva se terenski sestanek z inšpektoratom, policijo in svetniki s tega območja.  
 
ODGOVOR – pisni 
1. Zemljiško katastrska situacija v starih vaških jedrih ima podlago v času nastajanja zemljiškega katastra, 
to je za naše območje čas franciscejskega v letu 1826  ter kasnejše nadgradnje le tega z  reambulančnim 
katastrom leta 1864 ter tedanjim dojemanjem kaj pravzaprav stavba je. To je bil čas fundusa t.j. tlorisa 
stavbe ter davčnih politik tedanjega časa. To  predstavlja stavbni in zemljiški značaj vaških jeder. Zato se 
tega ne more dojemati kot uzurpacijo javnega prostora. 
 
Z odgovorom je zadovoljen. 
 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Edvard Torkar 
1. Občina Bled je pričela graditi stezo od Jurčka proti Pršivcu. Ali bo steza šla naprej proti Podhomu, do 
Vršc ali je to samo blejski projekt? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. župan nima nobene informacije o tem projektu. 
 
ODGOVOR – pisni 
1. Občina Bled bo urejala pot do meje agrarne skupnosti (cca 720m) in se ne bo nadaljevala do Vršc. Gre 
samo za blejski projekt. 
 
Z odgovorom je zadovoljen.  
 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Dominik Piber 
1. ali se bo cesta od trgovine Mercator proti naselju Spodnje Gorje odprta ali ne? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. tudi za to cesto se bodo na terenu sestali inšpektorat in svetniki iz tega območja.  
 
Dodaten ustni odgovor župana: 
Organiziran je bil skupni sestanek in ogled s predstavniki Policijske postaje Bled, MIRa. V času investicij, ki 
bodo potekale v letu 2022 je predvidenih kar nekaj zapor in obvozov. Pripravljavec cestnih zapor in obvozov 
ima težko nalogo. Narejen bo zapisnik, ki ga boste dobili vsi svetniki in svetnice.  
 
Z odgovorom je zadovoljen.  
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Janez Poklukar 
1. spraševal je, zakaj sinu ne napeljejo vode? Plačano ima vse.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. vprašanje bo posredovano Infrastrukturi Bled.  
 
ODGOVOR – pisni  
1. Odgovor Infrastrukture Bled:  
Izdelava hišnega vodovodnega priključka za Poklukar Janeza je bila predvidena v mesecu juliju 2021. Glede 
na izraženo željo po izdelavi vodovodnega hišnega priključka s strani investitorja na Infrastrukturi Bled v 
njihovem imenu na Občino Gorje vložili prošnjo za zaporo ceste v dneh od 1 -10.7.2021. Že v osnovi je bilo 
dogovorjeno kdo je izvajalec vseh gradbenih del, ki je bil o terminu izvedbe pravočasno obveščen. 



 

Glede na to, da potem izvajalec gradbenih del ni imel časa za izvedbo potrebnih gradbenih del, seveda do 
izvedbe ni prišlo.  
 
Je pa seveda v času gradnje potreboval vodo…in vodo smo mu začasno priklopili pri najbližjem sosedu, kar 
je bil spet naš dogovor z lastnikom objekta.  
 
Pred dobrim tednom dni smo to začasno napeljavo ukinili, saj je obstajala velika verjetnost po poškodbi 
vodovodnih elementov zaradi zmrzali, tako da objekt v gradnji v tem trenutku nima vode. 
 
Infrastruktura Bled d.o.o. glede na vse povedano vsekakor ni kriva, da investitor na objektu do danes ni 
dobil svojega vodovodnega priključka…..kdaj ga bo dobil je treba povprašati izvajalca gradbenih del... 
 
Lp 
Štefan Korošec, univ.dipl.org., 
vodja programa 
 
Ni bil več prisoten na seji.  
 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Anja Bunderla 
1. OPPN Vršce je nastal na pobudo Turističnega društva Gorje, zaradi legalizacije nelegalno postavljene 
lope. Sedaj to lopo TD prodaja. Ali je sploh pomembno, da je še OPPN? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. občina nima interesa financirati OPPN Vršce, razen če bo občinski svet odločil drugače. Pravna podlaga 
sicer obstaja, vendar občina ne izvaja nobenih aktivnosti v zvezi z OPPN.  
 
Z odgovorom je zadovoljna.  
 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Primož Pretnar 
1. ali je mogoče že izračunati informativni izračun za komunalni prispevek na občinski spletni strani? 
2. omejitev hitrosti med Zgornjimi Gorjami in Poljšico. Tam je sedaj omejitev 90 km/h.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. na občinski spletni strani je možen neto izračun, odlok je bil sprejet za bruto površine. Potrebno je 
popraviti na spletni strani.  
2. pobudo bo obravnaval SPV na svoji seji.  

 
 
ODGOVOR – pisni 
1. priprava izračuna komunalnega prispevka je v zaključni fazi.  
 
Z odgovorom je zadovoljen.  
 
 
 
  



 

NOVE POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Anja Bunderla 
1. navezuje se na informacije župana glede tožbe, ki jo je občina izgubila. Zanima jo, koliko je občino to že 
stalo, koliko mora vrniti RTC in koliko je vseh stroškov v zvezi s pripravo koncesije do sedaj? Katere tožbe so 
še v teku v zvezi z RTC? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. odgovori bodo podani pisno. 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Janez Kolenc 
1. pohvalil pripravljene tekaške proge. Vaščani Spodnjih Laz so imeli željo, da se proga naredi do njih. 
Proračunska sredstva so omejena. Prosil je, da se v Gorjanca objavi, da se proge urejajo v Gorjah in 
Hotunjah.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. na območju, kjer so tekaške proge ni urejenih parkirnih mest, razen pri Gorjanskem domu. Proračunska 
sredstva so res omejena. Bo objavljeno v Gorjancu.  
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Pavel Jakopič 
1. zajetje na Zabreznem naj se sanira. Če slučajno pride do onesnaženja glavnega vodnega vira, je prav, da 
imamo kakšno zalogo vode.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. narejen je projekt in do določene točke je infrastruktura že zgrajena. Kar pa se tiče zalogovnika na 
Zabreznem, pa občini Bled in Radovljica nista pokazali volje, da bi se ta zalogovnik obnovil, zato tudi 
sofinancerski sporazum ni bil podpisan.  
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Primož Pretnar 
1. kam se lahko prijavijo škode pri pluženju? 
2. prometna ureditev Poljšica; počakal bo na zapisnik in upa na kompromisno rešitev problema. Ima nekaj 
predlogov. 
3. v letu 2022 bo v Gorjah kar nekaj investicij. Z vsako tako investicijo pride ogromno problemov in izzivov. 
Apelira na vse svetnike in občinsko upravo, da v času investicij podajajo kvalitetne informacije. Da občinska 
uprava svetnike zalaga z njimi.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. če pri pluženju nastane škoda, naj se oškodovanec obrne na Infrastrukturo Bled.  
3. potrebna bo strpnost. Svetnike je pozval, da naj na terenu situacijo mirijo in za prave informacije vprašajo 
občinsko upravo. Investicije se bodo pričele v čim krajšem času oz. takoj ko bo vreme dopuščalo.  
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Zdenka Repe 
1. zanimalo jo je kje bodo obvestila o investicijah objavljena, v katerih občilih? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. objavljeno bo na občinski spletni strani. Obveščalo se bo preko nenaslovljene pošte, po radiu Triglav in 
radio Gorenc.  
 
Seja se je zaključila 15. 12. 2021 ob 21.14 uri.  
 
 
Po tonskem zapisu:         Župan Občine Gorje 
Nuša Jesenšek         Peter Torkar  
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